
Bestyrelsesmøde den 1. februar.  2022. 

 

Tilstede: Morten, Jan 

Afbud fra Bente  

 

1. 

Klipning af læhegn fra havesiden ud mod sti. 

Bestyrelsen har arbejdet på at få klippet læhegn, men da størstedelen af læhegnet ikke er, 

vores ejendom, men både Aarhus kommunes og Arbejdernes andels boligforening ejendom.  

Så derfor har bestyrelsen haft møde med Arbejdernes andels boligforening, med hvem vi har  

lavet en tilfredsstillende aftale, om klipning af læhegn. 

 

 

 

Referent Jan 

 


